

关于如何抵达南京师范大学（随园校区）

A. 乘坐飞机到达南京

- 1). 乘坐 出租车 从南京禄口国际机场到南京师范大学，可按照机场指示排队等候出租车。请注意正规运营的出租车有统一的样式和标志，为保证个人安全和权益，不要乘坐非法运营的“黑车”。上车后，可告知司机前往南京师范大学随园校区，地址是南京市宁海路 122 号。到学校最低约 150 元，全程约 40 分钟。可以让司机直接开到南山专家楼（留学生宿舍）。
- 2). 乘坐 地铁，可从 T2 航站楼一楼国内到达出口左转 50 米可到达地铁口。乘坐机场线（S1 号线），到南京南站下车；再转乘 1 号线（往迈皋桥方向），在珠江路站下车。出站后，可以乘坐 6、91、532 路公交车到广州路站下车，再步行 200 米左右即到南京师范大学随园校区。全程约 2 小时 30 分钟。
- 3). 机场大巴 也可以到达学校附近，乘坐机场 2 号线（城西线，票价 20 元/位），到汉中门下车，再乘坐出租车（约 12 元）到南京师范大学随园校区。如果携带行李较多，可以让司机直接开到南山专家楼（留学生宿舍）。全程约 1 小时。

B. 乘坐火车到达南京

1). 到达南京南站的学生

可以乘坐 地铁 1 号线（往迈皋桥方向），在珠江路站下车。出站后，可以乘坐 6、91、532 路公交车到广州路站下车，再步行 200 米左右即到南京师范大学随园校区。

从火车站乘坐 出租车 到南京师范大学随园校区约 40 元，可以让司机直接开到南山专家楼（留学生宿舍）。

2). 到南京站的学生

可以在火车站乘坐 地铁 1 号线到珠江路，换乘 6 路、91 路或 532 路到广州路站下车，再步行 200 米左右即到南京师范大学随园校区。

也可步行至南京站南广场西，乘坐 13 路 公交车，到五台山北站下车。下车后可步行到南京师范大学随园校区（约 400 米）。

如若直接乘坐 出租车 从南京火车站到南京师范大学随园校区，约 25 元。可以让司机直接开到南山专家楼（留学生宿舍）。

C. 乘坐飞机到达上海

乘飞机到 上海浦东机场 的学生，可以在浦东机场乘坐机场大巴五线至上海火车站南广场，票价为 22 元，约 2 小时。也可以在浦东机场乘坐地铁 2 号线东延伸段至广兰路站，换乘地铁二号线（徐泾东方向）至上海虹桥火车站，约 2 小时。然后在上海火车站或者上海虹桥站乘坐高铁至南京火车站或南京南站。

How to get to Suiyuan Campus, Nanjing Normal University?

A. Who Comes from Nanjing Lukou International Airport (NKG)

- 1). The students who come to Nanjing for the first time, we recommended to take a taxi from the airport to the Suiyuan campus of Nanjing Normal University. The taxis are available in a designated zone indicated by the signs in the airport. To guarantee your safety and rights, please take legally approved taxi which has a uniform coating and avoid the “black taxi”,

which might overcharge you illegally. Please tell the driver that you want to go to Suiyuan campus of Nanjing Normal University, the address is No.122 Ninghai Road. The journey is about 40 minutes and costs at least RMB 150. Or you can take the taxi to Nanshan Hotel (the dormitory for international students) directly.

2). If you choose to take the **metro**, turn left at the T2 terminal of domestic arrival exit on the first floor, walk 50 meters and then you can find the subway entrance. Take Metro Line S1 to Nanjing South Railway Station and transfer to Metro Line 1(heading to Maigaoqiao). Get off at Zhujiang Road Station. Then take No.6/91/532 bus to Guangzhou Road Station. Walk 200 meters, you will find the Suiyuan campus of Nanjing Normal University. The journey is about 2 hours and 30 minutes.

3). The students also can take **airport shuttle bus** line 2(the West Line, RMB 20 per person) to Hanzhongmen Station. Then take a taxi (about RMB 11) to the Suiyuan campus of Nanjing Normal University. In case of the heavy luggage, you can take the taxi to Nanshan Hotel (the dormitory for international students) directly. The journey is about 1 hour. 3).

B. Who Comes from a Railway Station

1). For Students Who Arrive at Nanjing South Railway Station

You can take **Metro** Line 1(heading to Maigaoqiao) to Zhujiang Road Station and take No.6/91/532 bus to Guangzhou Road Station. Then walk 200 meters, you will find the Suiyuan campus of Nanjing Normal University.

It is also very convenience to take a **taxi** from Nanjing South Railway Station to the Suiyuan campus of Nanjing Normal University or Nanshan Hotel (the dormitory for international students) directly. It costs about RMB 40.

2). For Students Who Arrive at Nanjing Railway Station

Please take **Metro** Line 1 to Zhujiang Road Station and then take No.6/91/532 bus to Guangzhou Road Station. Then walk 200 meters, you will find the Suiyuan campus of Nanjing Normal University.

You also can walk to the west of the South Square of Nanjing Railway Station and take No.13 **bus** to Wutaishan North Station. Then you can walk to the Suiyuan campus of Nanjing Normal University (about 400 meters).

Take a **taxi** from Nanjing Railway Station to the Suiyuan campus of Nanjing Normal University or directly to the Nanshan Hotel (the dormitory for international students). It costs about RMB 25.

C. Who Comes from Shanghai Pudong International Airport (PVG)

Please take airport shuttle bus line 5 to Shanghai Train Station South Square. The ticket price is RMB 22 and it will take around 2 hours. You also can choose Metro Line 2 east extension to Guanglan Road Station then transfer to Metro Line 2 to go to Shanghai Hongqiao Train Station. Then take high-speed trains to Nanjing Train Station or Nanjing South Train Station.